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Dr. Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok intézni a nemzetpolitikáért felelős tárca nélküli
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes kormánytagho z
„Kívánja-e a Kormány a Bethlen Gábor Alap külhoni magyar hallgatók számára
nyújtható oktatási-nevelési támogatásának összegét növeli?”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Nagy örömmel értesültünk róla, hogy jelent ős késéssel ugyan, de megtörtént a

„Szülőföldön magyarul” pályázat idei kiírása. Rendkívül fontos és ösztönző lehetőség ez
minden évben a tanulmányaikat magyarul folytató diákoknak és családjaiknak, idei évtő l

pedig már az óvodásoknak is .

Az elcsatolt területeinken magyarul tanuló egyetemisták számára nyújtandó évi 280 0

Ft azonban igen alacsony támogatás, beláthatjuk, hogy ebből az összegből képtelen egy

felsőoktatási hallgató bármit is finanszírozni az év folyamán . Számos érintett hallgató az
összeg megalázóan csekély mivolt miatt nem is igényli azt .

Erdélyi magyar egyetemisták megkeresését tolmácsolva kérdezem Miniszter Urat :

Kívánja-e a Kormány a Bethlen Gábor Alap külhoni magyar hallgatók számára nyújtható
oktatási-nevelési támogatásának összegét növeli ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . május 11 .

íávay István

Országgyűlési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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